



**ROMEX® Splitt- und Kiesverfestiger im Einsatz um berühmtes Wahrzeichen**  
**ROMEX® grit and gravel hardener used around a famous landmark**



**DE** - Im August 2016 eröffnete der lokale Künstler, Douglas Coupland, seine 13 Meter hohe Skulptur „Der goldene Baum“ – das neue Wahrzeichen des südlichen Vancouver. Für die Fläche um und unter der Skulptur entschied sich die Stadt für die Verwendung des ROMEX®-2K-Splitt- und Kiesverfestigers „DEKO-PRO“ mit einer lokalen Kiesmischung. Die Arbeiten wurden innerhalb von zwei Tagen, zur vollen Zufriedenheit der Auftraggeber, durchgeführt und fristgerecht beendet.

**GB** - In August 2016, Vancouver-based artist Douglas Coupland unveiled his 13-metre high sculpture, „The Golden Tree“ – a new landmark in the city of Vancouver. ROMEX® 2-component grit and gravel hardener „DEKO-PRO“ was presented to the developer, who immediately saw its advantages, and decided to use it with a local gravel mixture for the base surround of the sculpture. Undulating grades from accent lighting were successfully overcome, and the work was completed on a tight timeline, within two days, to the full satisfaction of the contractor - and in time for the ribbon cutting ceremony.



Waschen / trocknen / mischen | Wash / dry / mix



Gut verdichten | Good compacting



Absperren / abkleben / Schichtstärke 5 cm (2 inch)  
Block off / tape off / layer thickness 5 cm (2 inch)



Abrollen / Teamwork! | Roll off / Teamwork!



Fertig! | Finished!



Interview und Selfie mit Künstler Coupland | Interview and selfie with artist Coupland

**Kontakt / Contact:**  
ROMEX® CANADA WEST  
260 Riverside Drive  
North Vancouver, BC

V7H 2M2 / CANADA  
1-604-913-1579  
info@romexcanadawest.com  
www.romexcanadawest.com

**ROMEX®**  
■ MODERNE BAUSTOFFE